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Abstract (en)
The tubing (1) comprises a ring joint side (5) and a load distribution box (6) encased in concrete. The load distribution box has an interior space,
which encloses walls, where the front wall (8) of the load distribution box is arranged at the ring joint side. The front wall has a connection element
for the connection of the tubing with a ring-joint-sided adjacent tubing. The walls of the load distribution box consist of steel sheet.

Abstract (de)
Sondertübbing (1) für den Tunnelausbau, wobei an zumindest einer Ringfugenseite (5) des Sondertübbings (1) zumindest ein Lastverteilkasten (6)
einbetoniert ist. Der Lastverteilkasten (6) weist einen Innenraum (7) umschließende Wände auf. Die Frontwand (8) des Lastverteilkastens (6) ist an
der Ringfugenseite (5) angeordnet. In bzw. an der Frontwand (8) ist zumindest ein Verbindungselement zur Verbindung des Sondertübbings (1) mit
einem ringfugenseitig benachbarten Tübbing (1) bzw. Sondertübbing vorgesehen.
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